
  
  
Svenska Stövarklubben  
 

Protokoll 240603 
 

Styrelsemöte 9/2024 
 
Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Henrik Mårts, Göran Johansson, Markus Enstedt, 

Anna Green, Thomas Eriksson och Thomas Larsson. 

Anmält förhinder: Leif Lundholm 

 

§69 Mötet öppnas 

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

 

§70 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll väljs Thomas L. 

 

§71 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

 

§72 Föregående protokoll 

Vi går igenom föregående protokoll nr 8 och 9 och lägger det till handlingarna. 

 

§73 AU-beslut 
AU-beslut tagit angående Räv-SM, Gotland kommer att arrangera tävlingen den 6-7 december. 
  
§74 Inkomna ärenden 

a) Renmarksutredningen- Remissvar från Sv stövarklubben beslutas att skickas in till 
Regeringskansliet. Thomas E ansvarar för detta. 

b) Typstadgar för specialklubb- Det framarbetade förslaget godkänns av styrelsen, Thomas E 
färdigställer och Marita skickar vidare till SKK FK. 

c) Skrivelse inkommen angående artikel om hundträning i Stövaren – Svar skickat till avsändaren 
om vår syn på saken. 

d) Tracker- Till Riksutställningen köps en fjärde pejl in då tre ingår i avtalet. 
e) NM- Förslag från Dalarna är att tävlingen har livesändning. Thomas L ansvarar för att se över 

vad som erbjuds. 
 

§75 Rapport från kassören-Henrik 

Henrik informerar om att klubbarna nu är fakturerade för fullmäktigemötet. 

 

 



§76 Rapport från utställningsansvarig- Thomas E 

• Påminnelse om utställningar 2026 är skickade till lokalklubbarna. 

• Thomas E föreslår att Eva Jönsson och Petra Högberg utses till examinationsdomare. Förslaget 
godkänns av styrelsen. Även Nina Karlsdotter tillfrågas om intresse finns för detta. 

§77 Rapport från avelsansvarig- Göran  

• Göran informerar från mötet med SKK Ak Stövargrupp. Där redovisades rasvårdsprojekten för 
Schiller- och Smålandsstövare samt en genomgång av de andra stövarraserna. 
Ak berömmer Svstkl för ett bra arbete med våra raser. 

• Webinarie med Liselott Ringman SKK Ak planeras efter förslag av Gunnar Petersson. Samtliga 
rasklubbar och avelsråd bjuds in till mötet. 

• Registreringssifforna är fortfarande en dyster läsning. 

• Mötet diskuterar om materiel kanske ska tas fram till de som planerar parning. En slags ”att 
tänka på” från parning till leverans. Anna G och Göran ansvarar för att se över idéen. 

§78 Rapport från regelansvarig Thomas L 

• Regelgruppen har nu planerat sitt möte till v24. 

§79 Rapport från medlemsansvarig- Anna 

• Anna informerar om att tio nya medlemmar har tillkommit under maj månad. Hemsidan 
uppdateras så att man lätt hittar till att ansöka om medlemskap. 

§80 Rapport från webansvarig- Marcus 

• Markus har efter fullmäktige fått in materiel till vår Youtube-kanal. 

• Webinarie i samarbete med Svedea- Markus bokar en dag i augusti med Fjällveterinären. 
 

§81 Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

§82 Nästa möte 

Nästa möte bestäms till den 1 juli kl. 19.00 

§83 Mötet avslutas 

Rolf tackar för idag och förklarar mötet för avslutat. 
 
Vid protokollet 
 
Marita Lithander 
 
Justerat 
 
Rolf Karlsson  Thomas Larsson  

 

 

 

 


